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A dazzling brioche pattern with shifting feathery clusters of color and fern-like contrasts of density

 The swatch above was knit on 3.5mm/US4 needles, with two and a half repeats of the chart
Light color: Schoppel Wolle Zauberball Crazy, Tiefe Wasser colorway, approximately 58g/243m/266yds

Dark color: Hedgehog Fibres Sock Yarn, Plump colorway, approximately 50g/200m/218yds
Dimensions of swatch: 33in/84cm long by 20in/51cm wide

Gauge: approximately 30 stitches and 10 rows = 4 inches/10cm in Brioche pattern



The image above shows a project with five and a half repeats of the chart, approximately 66in/167cm long by 
20in/51cm wide, requiring a bit more than one ball of each colorway. 

If you are running short on yarn you can start finishing up on any row of the chart, see instructions.
Allow two balls of each colorway for a larger project.
Alternatively you can supplement one skein of Hedgehog and one Zauberball with left overs of different yarns, splicing in 
lengths every now and then for more variety in the colorwork.
I used a plain dark color and a self-striping light color - using two Zauberball colorways will create extra visual interest as 
their various tones and colors interact with each other.



Notes

bk: brioche knit. Knit the double stitch which is made up of one stitch & one yarn over.

bp: brioche purl. Purl the double stitch which is made up of one stitch & one yarn over. 

sl1: slip one as if to purl. 

sl1yo: slip one stitch as if to purl, and make a yarn over.
On brioche knit rows, my style of knitting (“throwing”) requires me to work this as yosl1. 

Double increase: like a brioche knit stitch, except you work k, yo, k into the stitch and its yarn over.

Right-leaning double decrease: slip the first stitch as if to knit, knit the next stitch, pass the slipped stitch over; slip the stitch to the 
left hand needle and pass the following stitch over; slip the stitch back to the right hand needle.

Left-leaning double decrease: slip the first stitch as if to knit, knit the next two stitches together, pass the slipped stitch over.

Quadruple decrease, the decrease I used is shown very clearly in this video tutorial by Xandy Peters:
http://www.youtube.com/watch?v=CerrPPUxnq8
sl1 as if to k, sl the second st as if to k, sl both back together through the front loop, sl3 sts together as if to k, sl the st nearest to the 
left needle back to the left needle, k3tog, psso.

http://www.youtube.com/watch?v=CerrPPUxnq8
http://www.youtube.com/watch?v=CerrPPUxnq8


Instructions

With light color, loosely CO 121 stitches (7 plus multiple of 38).

Do not turn, slide the stitches back to the beginning.

Set-up row (dark side): with dark color, sl1, (k1, sl1yo), rep to last 2 sts, k1, sl1, turn

Row 1 (light side): with light color, k1 (sl1yo, bk) rep to last 2 sts, sl1yo, k1, slide

Row 2 (light side): with dark color, sl1, (bp, sl1yo) rep to last 2 sts, bp, sl1, turn

Row 3 (dark side): with light color, p1, (sl1yo, bp) rep to last 2 sts, sl1yo, p1, slide

Row 4 (dark side): with dark color, sl1, (bk, sl1yo) rep to last 2 sts, bk, sl1, turn (at the end of row 4 keep the dark yarn on the light side)

The chart shows every fourth row.

All rows of the chart are light side rows worked with the light color, the equivalent of row 1 above.

Slide the stitches back at the end of every chart row.

Work rows 2 - 4 of the rows above after every row of the chart. (Rows 2 - 4 are also included on the chart page.)

When working row 2 after a chart row, the middle stitch of each increase is worked as a purl stitch, not a brioche purl stitch. 

Start working the chart on row 1. The first time you work row 1 of the chart, work the decreases as brioche knit stitches,

increasing the stitch count to 145 (7 plus multiple of 46).

Work the chart to desired length - you can start finishing up on any row of the chart, working the increases as brioche knit stitches,

to reduce the stitch count back to 121. I started finishing on row 29.

Work rows 2 - 4 again, and BO loosely with light color.

Weave in ends and block with straight long sides, and short sides pinned into curves.
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 light color, brioche knit 5  quadruple decrease  repeat

 sl1yo, or yosl1, see notes ‘  right leaning decrease

K  knit 1 ”  left leaning decrease '  double increase

Row 2 (light side): with dark color, sl1, (bp, sl1yo) rep to last 2 sts, bp, sl1, turn 

Row 3 (dark side): with light color, p1, (sl1yo, bp) rep to last 2 sts, sl1yo, p1, slide

Row 4 (dark side): with dark color, sl1, (bk, sl1yo) rep to last 2 sts, bk, sl1, turn
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Ослепительный узор бриошь со смещающимися перьевыми скоплениями цветов и контрастами 
плотности, напоминающими папоротник.
 Приведенный образец связан спицами 3,5 мм с двумя с половиной повторениями схемы.
Светлый цвет:  пряжа Schoppel Wolle Zauberball Crazy, цветовая гамма Tiefe Wasser, приблизительно 58 
г/243 м.
Темный цвет: носочная пряжа Hedgehog Fibers, расцветка Plump, приблизительно 50 г/200 м. 
Размеры образца: 84 см в длину и 51 см в ширину.
Плотность: вязания  30 петель и 10 рядов = 10 см узором бриошь.

Условные обозначения
bk: бриошь лицевая: лицевая двойная петля, состоящая из одной петли и одного накида.
bp: бриошь изнаночная: изнаночная двойная петля, состоящая из одной петли и одного накида.
sl1: снять петлю как изнаночную.
sl1yo: снять одну петлю, как изнаночную и сделать накид.
Double increase: двойное прибавление: лицевая, накид, лицевая, накид.
Right-leaning double decrease: убавка 2х петель (2 петли провязать вместе 2 раза) с наклоном вправо
Left-leaning double decrease: убавка 2х петель (2 петли провязать вместе 2 раза)  с наклоном влево
Quadruple decrease: убавка 4х петель (2 петли провязать вместе 4 раза)

ИНСТРУКЦИЯ
Пряжей светлого цвета свободно набрать 121 петлю (7 плюс число, кратное 38).
Не поворачивая, сдвиньте петли обратно в начало.
Установочный ряд (темная сторона): пряжа темного цвета, снять петлю как изнаночную, (1 лиц, снять 
одну петлю, как изнаночную и сделать накид), повторять до последних 2 петель, 1 лиц, снять петлю как 
изнаночную, повернуть вязание.
Ряд 1 (светлая сторона): пряжа светлого цвета. 1 лиц (1 накид, 2 лиц) повторять до последних 2 петель, 1 
накид, 1 лиц, повернуть вязание.
Ряд 2 (светлая сторона): пряжа темного цвета. снять петлю как изнаночную, (изнаночная двойная петля, 
состоящая из одной петли и одного накида, снять одну петлю, как изнаночную и сделать накид, 
повторять до последних 2 петель, вп, 1 сс, поворот
Ряд 3 (темная сторона): светлым цветом, 1 изн, (ст, 1 накид, бп) повторять до последних 2 ст, сс, 1 накид, 1 
изн, слайд
Ряд 4 (темный): темным цветом, 1 сс, (ч, сс 1 накид) повторять до последних 2 ст, 1 лиц, 1 сс, повернуть (в 
конце 4 ряда оставить темную нить на светлой стороне)
На схеме показан каждый четвертый ряд.
Все ряды схемы представляют собой светлые боковые ряды, обработанные светлым цветом, 
эквивалентным ряду 1 выше.
Сдвиньте петли назад в конце каждого ряда схемы.
Вяжите ряды 2-4 вышеприведенных рядов после каждого ряда схемы. (Ряды 2–4 также включены на 
страницу диаграммы.)
При вязании 2-го ряда после ряда схемы средняя петля каждой прибавки выполняется как изнаночная, а 
не как изнаночная петля.
Начинайте вязать по схеме с 1-го ряда. В первый раз, когда вы будете вязать 1-й ряд по схеме, вяжите 
убавки лицевой гладью,
увеличить количество стежков до 145 (7 плюс кратное 46).
Провяжите схему до желаемой длины — вы можете начать заканчивать с любого ряда схемы, выполняя 
прибавления как лицевые петли «бриошь»,
чтобы снова уменьшить количество петель до 121. Я начала заканчивать с 29-го ряда.
Снова вяжите ряды 2-4 и светлой пряжей светлой пряжей свободно.
Закройте петли.



Thank you for your purchase from knit/lab!
For more knit/lab charts visit www.kieranfoley.com
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